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Pani
Ewa Kocemba
Burmistrz
Miasta Lubawka

lnformuję, że w dniu 28 maja 2020 r. w trakcie lV Sesji Rady Miejskiej
w Lubawce, w punkcie,,lnterpelacje i zapytania", radni zadali następujące pytania:

t. Mariusz Głód - kiedy przystąpimy do bieżących remontów naszych dróg po zimie.

2. Ewa Garbień - działkowicze w Chełmsku i ludzie mieszkający przy byłym torowisku
(ul. Strzelecka), czy wiadomo kiedy i w jaki sposób będzie wywieziony kamień.
Działkowicze martwią się, że nie będą mogli spokojnie odpoczywać i są oburzeni,
zaczęło się tam karczowanie krzewów, które są poniszczone. Czy wiadomo coś na ten
temat i czy jakieś pismo zostało przesłane do Pani Burmistrz.

3. Rafał Czur a - czy w tym roku jest jakaś perspektywa na poprawę stanu ulicy
Przyjaciól Żołnierza lub też uwzględnienia jej w bieżących remontach ponieważ

niedługo rozpoczną się rozgrywki piłkarskie więc będzie to jedna z najbardziej
uczęszczanych dróg naszej Gminy.

4. Mariusz Zbrzyzny - Pytanie w imieniu radnego Piotra Wiktorowskiego, który jest

obecnie na chorobowym. Pan Wiktorowski nadzorował sprawę budowy wiaty
w Chełmsku Śląskim, przystanku dla mieszkańców dojeżdżających do Krzeszowa
ikamiennejGory, temat był poruszany na styczniowej ilutowej sesji iwszystko szło

ku dobremu w załatwieniu tej sprawy. Na jakim etapie to się zatrzymało.

5. Aldona Ochmańska - zapytanie o drogę w kierunku parkingu w Miszkowicach
i o kawałek drogi w kierunku pałacyku. To jest praktycznie jedna droga jednak

w kierunku pałacyku są ogromne dziury i wertepy, że trudno przejechać.

6. lzabela Stawarz - Lubiak - mieszkańcy p$ają jak długo jeszcze będą wyłączane
światła na terenie miasta ponieważ wzrasta nocna aktywność młodzieży w niektórych
osiedlach i mieszkańcy czująsię zagrożeni.


